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Realisatie-update ‘Dok 2’ 

 

Het gaat weer gebeuren! Na eerder al Dok 1 te hebben 

gerealiseerd verwachten wij dat de zonnepanelen van Dok 2 

vanaf 17 juli geplaatst zullen worden! Hoewel we er blij mee 

zijn is het een vertraging ten opzichte van eerdere ramingen. 

Dit komt met name door de langere aanvoertijden van 

materialen waar de huidige energiemarkt mee te maken 

heeft. Welke stappen hebben we verder ondernomen?      

 

Met Zon & Co, onze leverancier voor Dok 2 is het bestuur tot 

een akkoord gekomen in het offertetraject. Meerdere versies 

van de offerte zijn de revue gepasseerd om de voor ons 

juiste prijs voor de juiste apparatuur te verkrijgen.  

 

Zon & Co heeft in april de kast 

geplaatst die de schakel gaat vormen 

tussen onze zonnepanelen en het 

elektriciteitsnet, misschien heb je 

hem zien staan (zie foto hieronder). 

Ook is de aardpen geïnstalleerd, 

deze is van belang voor de veiligheid 

van de installatie - bij eventuele 

overbelasting  werkt deze aardpen 

als een soort aardlekschakelaar.  

 

Het is aan Netbeheerder Liander om de kast daadwerkelijk 

aan te sluiten. Het bedrijf heeft uitdagingen met o.a. 

personeel. De werkzaamheden zijn gepland op 9 juni.  

 

De verdeling van de certificaten is vrijwel afgerond. In bijna 

alle gevallen konden we het gewenste aantal certificaten 

daadwerkelijk realiseren voor de leden. Wij zijn ontzettend blij 

om zowel nieuwe als oude leden te kunnen bedienen.   

 

Vrijwilligers staan wederom klaar 

 

Nog altijd zijn Ellie en Denise actief voor de coöperatie, niet 

in het bestuur maar in de projectgroep Dok 2, die daarnaast 

wordt aangevuld door Ien. Meerdere malen zijn zij in actie 

gekomen, door ter plaatsen te zijn bij de installatie van de 

kast en van de aardpen. Professionele steun en toeverlaat 

die de projectgroep adviseert is Dick van Zadelhoff van 

Energie Samen. Hier genoemd ook al is hij een betaalde 

kracht; zijn betrokkenheid bij Dok 2 doet niet onder bij die van 

de vrijwilligers!       

 

De kascommissie met daarin Sammy Stasse, Ireen Dubel en 

Jaqueline Smit zullen zich samen met Abel Jeuken en Ien 

van Duijnhoven komende weken buigen over de financiële 

verantwoording van de begroting.   

 

 

Andere uitdaging voor (aspirant) bestuursleden 

 

Onze Abel Jeuken, op de vorige ALV door de leden nog 

verkozen tot bestuurslid, heeft helaas besloten om het 

bestuur te verlaten. Als ondernemer is er een nieuwe kans op 

zijn pad gekomen – het openen van een restaurant in de 

Centrale Markthal in West - die hij met beide handen wil 

aangrijpen. Begrijpelijk is het, al betreuren wij zijn besluit 

natuurlijk wel.  

 

Temeer omdat Abel zijn kennis over inkoop van 

zonnepanelen – hij werkte tot voor kort ook in deze sector – 

ons erg heeft geholpen in het offerte traject, waar later meer 

over. Het goede nieuws is dat Abel heeft toegezegd het 

bestuur ook te willen bijstaan in technisch opzicht bij 

toekomstige prijsonderhandelingen.  

 

Eerder heeft het bestuur Bas Blom Van Assendelft als 

aspirant bestuurslid verwelkomd. Hij heeft echter 

aangegeven niet op te kunnen en willen gaan voor een 

bestuursfunctie. Vanwege persoonlijke en professionele 

redenen lukt het hem op dit moment niet om de 

bestuurstaken te combineren.  

 

Zowel Abel als Bas danken wij voor hun betrokkenheid bij het 

bestuur! 

 

Penningmeester gezocht! Wil je helpen Amsterdam 

duurzamer te maken? Ben je accuraat, goed met cijfers en 

vind je leuk om buurtgenoten beter te leren kennen? Meld je 

aan als aspirant bestuurslid via zonophetdok@gmail.com.   

 

Krijg overzicht over je certificaten 

 

Binnenkort krijgen alle leden toegang tot Econobis, een 

online pagina waarin je jouw deelname aan Zon op het Dok 

bij kunt houden. Zo zie je o.a. het aantal certificaten dat je 

bezit en welke waarde deze vertegenwoordigen. Handig 

toch!? Binnenkort krijgen alle leden een mail zodat je deze 

pagina ook op je eigen computer kunt installeren.   

 

Inspiratie Verduurzaming Entrepotdok complex 

 

SAVE THE DATE. Kom op woensdag 5 juli van 19.30 tot 

22.00 naar de inspiratiebijeenkomst van de VvE’s van het 

Entrepotdok. 

Verduurzamen is ook voor de verenigingen van eigenaars 

(VVE 1 & 2) van het Entrepotdok een belangrijk punt van 

aandacht. Neem alleen al de voorzieningen op het vlak 

van verwarming en isolatie. Er zullen de komende tijd 

plannen moeten worden gemaakt en besluiten worden 

genomen. 
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Om belanghebbenden hierbij te betrekken komt er een 

inspiratiebijeenkomst, georganiseerd door de 

gezamenlijke VvE’s in samenspraak met de 

bewonerscommissie Entrepotdok. Zij zijn op dit moment in 

overleg met personen en instellingen die hierbij kunnen 

helpen. De VvE’s nodigen bewoners, gebruikers en 

eigenaren van harte uit. Binnenkort volgt meer informatie. 

In de rubriek ‘VIJF VRAGEN AAN’ komen mensen in –  

en rondom de coöperatie aan het woord over 

duurzaamheid. Met deze keer:  

 

Sammy Stassen van de Kascommissie: 

Vind je jezelf duurzaam bezig? 
Ik heb geen rijbewijs, ben een korte 
doucher, eet bijna nooit vlees en verkies 
kaarslicht boven elektrisch. Ook ben ik 
lid van de Odin, een supermarkt waar ik 
heel graag kom en echt niet veel 
duurder is dan de AH.   
 
Wat is nog een uitdaging m.b.t. duurzaamheid?  
Een balans te vinden in duurzaam leven, waar ligt de 
grens in verantwoordelijkheid? 
 
Een guilty pleasure/ minder duurzame gewoonte? 
Ik zou heel graag nog meer van de wereld zien en voor 
sommige bestemmingen moet je nou eenmaal vliegen. 
Dat ga ik mijzelf niet ontzeggen.  
 
Moedig jij iemand aan om meer duurzaam te zijn? 
Overredingskracht is geen sterk punt van mij. Ik begrijp 
het ook goed als je je niet in staat voelt om dit mega, 
wereld grote probleem aan te gaan. 
 
Welke duurzaamheidstip heb je?  
Voel je niet constant schuldig en vind manieren waarop je 
plezier kan halen uit duurzaam omgaan met de wereld.  
 

Phons Leusink, voorzitter ondersplitsing van VVE-2: 

Vind je jezelf duurzaam bezig? 
Graag wil ik dat mijn voetafdruk kleiner is 
dan van de gemiddelde Nederlander. 
Mijn belangrijkste gedrag is volgens mij 
dat ik inmiddels vele decennia vegetariër 
ben en ik maak voornamelijk gebruik van 
de fiets.  
 
Wat is nog een uitdaging m.b.t. duurzaamheid?  
Helaas ben ik een enorme koukleum. Dus de thermostaat 
op 18 staat voor mij gelijk aan een gevoel van ongelukkig 
zijn. 
 
 
 

Een guilty pleasure/ minder duurzame gewoonte? 
Soms vind ik het heerlijk en onverantwoord om lang te 
douchen. 
 
Welke duurzaamheidstip heb je?  
Ja, als je geen verse groente eet dan kun je beter groente 
uit glas nemen dan groente uit blik. 
 
Moedig jij iemand aan om meer duurzaam te zijn? 
Kom meepraten over duurzaamheid op de 
inspiratiebijeenkomst van 5 juli. We zien je graag daar!  
 

Uitgelicht: “Netbeheerders: 5.500 aanvragen op 

wachtlijst voor aansluiting stroomnet” 
(Bronnen: Pointer (KRO/ NCRV), 6 mei 2023 en Solarmagazine, 10 mei 2023) 

 

Het programma Pointer (KRO/ NCRV) zocht uit wat de 
file op het net veroorzaakt en interviewde Hans-Peter 
Oskam, directeur Energietransitie en Beleid bij Netbeheer 
Nederland.     
 
Welke aanvragers moeten wachten? ‘Het betreft 
aanvragen voor zowel de opwek van stroom, bijvoorbeeld 
door zonneparken, als de afname van stroom, 
bijvoorbeeld door bedrijven. 
 
Wat is het probleem volgens de netbeheerders? 
Nederland is nu in heel snel temp aan het verduurzamen 
en dat vraagt veel meer elektriciteit en dus een zwaarder 
stroomnet. Die verduurzaming gaat op dit moment harder 
dan wij extra elektriciteitsnet erbij kunnen bouwen. Wij 
moeten manieren vinden om te versnellen.  
 
Wat vertraagt die uitbreiding van het net? Ten eerste is er 
personeelstekort. ‘We werken nu met 18.000 mensen bij 
de netbeheerders en de aannemers om het elektriciteits- 
net te verzwaren. Maar we zien dat er de komende 7 á 8 
jaar nog een keer 18.000 mensen bij moeten om de 
werklast aan te kunnen.  
 
Ten tweede heeft de stikstofproblematiek ook invloed op 
de uitbreiding van het net. ‘Ironisch is bijvoorbeeld de 
situatie op de Noord-Veluwe. In dat gebied staan 
elektriciteitsstations die eigenlijk uitgebreid moeten 
worden, maar omdat ze pal naast Natura-2000 beschermd 
natuurgebied liggen, kan dat niet’.  
 
Ten derde spelen ruimtegebrek en trage procedures ook 
een rol. ‘Het bouwen van een elektriciteitsknooppunt kan 
in 2 jaar. Maar de vergunning en de ruimtelijke procedures 
waar wij tegen aanlopen duren tot 8 jaar.’ 

Kunnen we de file op het stroomnet oplossen met 
megabatterijen? Lees dát in de volgende nieuwsbrief.  

mailto:zonophetdok@gmail.com
https://pointer.kro-ncrv.nl/file-op-het-stroomnet

